

Werk

Titel: Prairie-Fahrten

Autor: Hesse-Wartegg, Ernst

Verlag: Weigel

Ort: Leipzig

Jahr: 1878

Kollektion: Itineraria; Nordamericana

Werk Id: PPN23866807X

PURL: http://resolver.sub.uni-goettingen.de/purl?PID=PPN23866807X|LOG_0018

OPAC: <http://opac.sub.uni-goettingen.de/DB=1/PPN?PPN=23866807X>

Terms and Conditions

The Goettingen State and University Library provides access to digitized documents strictly for noncommercial educational, research and private purposes and makes no warranty with regard to their use for other purposes. Some of our collections are protected by copyright. Publication and/or broadcast in any form (including electronic) requires prior written permission from the Goettingen State- and University Library.

Each copy of any part of this document must contain there Terms and Conditions. With the usage of the library's online system to access or download a digitized document you accept the Terms and Conditions.

Reproductions of material on the web site may not be made for or donated to other repositories, nor may be further reproduced without written permission from the Goettingen State- and University Library.

For reproduction requests and permissions, please contact us. If citing materials, please give proper attribution of the source.

Contact

Niedersächsische Staats- und Universitätsbibliothek Göttingen
Georg-August-Universität Göttingen
Platz der Göttinger Sieben 1
37073 Göttingen
Germany
Email: gdz@sub.uni-goettingen.de

waschen, — zum „bloody shirt“^{*)} entfesselten Rassenhasses wird es bei ihnen noch lange nicht kommen.

In Burlingame bestieg ich mit einem unserer Reisegefährten, einem alten Farmer, den „Cow-Catcher“ der Lokomotive, während sich Andere einen noch luftigeren Posten auf dem Dache des Salon-Waggons aussernahmen. Vor Tunnels braucht man sich ja hier, in der tausend Meilen weiten Prairie nicht zu fürchten, und auch der



Mais - Plantage.

Rauch der Lokomotive wird niemals lästig, da er durch einen höchst sinnreichen Apparat am Rauchschlott selbst verzehrt wird. Die Feuersgefahr auf den trockenen Prairien hat diese Maßregel nothwendig gemacht. Trotzdem brennt das Gras alljährlich im Herbst, durch irgend welchen Zufall entzündet, ab, — oder es wird von den Farmers selber im Frühjahr abgebrannt. Ein Farmer im

^{*)} „blutiges Hemd“, amerikanischer Volksausdruck.